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نایب رییس کمیسیون صنایع اتاق اصفهان :تشکلها و فعالان اقتصادی نسبت به پیش
نویس برنامه ششم و سند راهبردی صنعت بی تفاوت نباشند

نایب رییس کمسیون صنایع اتاق اصفهان گفت: تشکلها و فعالان اقتصادی نسبت به پیش نویس برنامه ششم توسعه

کشور و سند راهبردی وزارت صنعت،معدن و تجارت بی تفاوت نباشند.

سند کشور و  توسعه  ششم  برنامه  نویس  پیش  به  اقتصادی نسبت  فعالان  و  گفت: تشکلها  اصفهان  اتاق  صنایع  کمسیون  رییس  نایب 
راهبردی وزارت صنعت،معدن و تجارت بی تفاوت نباشند.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان ،«مجتبی ملااحمدی»در پنجمین جلسه کمیسیون صنایع اتاق اصفهان تصریح کرد:چنانچه
این برنامه ششم بر اساس دیدگاه دولت و مجلس تصویب شود و دیدگاه بخش خصوصی در آن لحاظ نشود ،فعالان اقتصادی پیامدهای
این مصوبات را باید بپذیرند.وی اضافه کرد:در شرایطی که هنوز این برنامه ها و سندها به تصویب نهایی نرسیده بخش خصوصی باید یک
صدا دیدگاه های کارشناسی خود را در اصلاح برنامه ها دخیل دارد .وی افزود:پس از تصویب برنامه ها و ابلاغ آن ،بنگاههای اقتصادی باید
سالها به دنبال دفع ضرر از اجرای این برنامه ها بدوند و بهتر است علاج واقعه قبول از وقوع اتفاق صورت پذیرد .ملااحمدی در بخشی از
سخنان خود به سند راهبردی وزارت صنعت،معدن و تجارت اشاره کرد و گفت:در این سند بسیاری از مسایل و مشکلات واحدهای صنعتی

موجود در نظر گرفته نشده است .
و شد  انرژی  بخش  صادرات  در  اصفهان  استان  جایگاه  ارتقا  خواستار  جلسه  این  در  کمیسیون  انرژی  کمیته  خیامیان»مسوول  «رضا 
گفت:صادرات فرآورده های نفتی از استان آمار قابل توجهی دارد و می توان با صادرات محصولات با ارزش افزوده بیشتر زمینه توسعه
شرکت های خدمات انرژی را در استان فراهم ساخت .وی از حضور مسوولین کمیسیون انرژی اتاق ایران در اتاق اصفهان خبرداد و گفت:در

نشست مشترک کمیسیون انرژی اتاق ایران با فعالان بخش انرژی استان زمینه های تقویت این بخش مورد توجه قرار می گیرد.
«امیر مسعود هادی پور»مسوول کمیته صنایع غذایی کمیسیون در این جلسه از چالش واحدهای صنایع غذایی با سازمان های متعدد
دولتی خبر داد و گفت:گستردگی مراجعات یک واحد صنعت غذا به سازمان های نظارتی بسیار زیاد است و توان تولید کننده برای افزایش
کمیت و کیفت تولیداش کاهش می یابد.وی اضافه کرد:بر اساس مصوبه اخیر اداره کل استاندارد برای هر یک از محصولات غذایی بایستی
استاندارد جداگانه ای صادر شود.هادی پور خواستار اختصاص یک جلسه شورای گفتگو دولت وبخش خصوصی به مشکلات صنایع غذایی

استان شد.
«حمیدرضا ملکی»نایب رییس کمیته صنایع بازیافت کمیسیون در این جلسه گفت:تشکیل اطلس صنایع بازیافت استان اصفهان و فرهنگ

سازی استفاده از کود کمپوست شهرداری جهت تولید محصولت کشاورزی ارگانیک از دیگر فعالیت های این کمیته است.

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

https://www.eccim.com/News/514/
https://www.eccim.com/News/514/

